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L'1 de desembre es va iniciar el programa d'actes per aquestes 
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Servei d’Arxiu Municipal l’any vinent 
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Més a prop  
de la gent gran

L a gent gran és un pilar de la nostra societat i, com a tal, hem de protegir-la. Actu-
alment, el consistori compta amb diversos serveis adreçats a aquest col·lectiu, 
que es presten de forma disgregada i sense una estratègia d’acció comuna que 

els coordini. Per aquest motiu, hem cregut necessari crear un nou lloc de treball dins 
de la plantilla de l’Ajuntament de 2024, destinat a vetllar per la qualitat de vida de la 
gent gran del municipi, a impulsar accions que els ajudi a tenir cura de la seva salut 
física i de la seva autonomia; i a promoure la seva participació en la vida social, cultural 
i recreativa de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant.

La persona que ocupi aquesta plaça de Coordinador/a de Serveis a la gent gran 
s’encarregarà d’assessorar l’Ajuntament perquè les actuacions que dugui a terme si-
guin accessibles a tothom i prevegin l’assistència i participació de la gent gran; de 
preparar i difondre estudis sobre els problemes que més comunament afectin aquest 
sector de la població i sobre les possibles solucions; i de fomentar accions municipals 
integrals i integradores, encaminades a la defensa dels seus drets. 

Altres funcions d’aquest coordinador/a seran promoure el voluntariat, l’associaci-
onisme i la coordinació entre les entitats en què s’integrin; fomentar la protecció i la 
promoció de la salut i redactar el Pla Municipal de la Gent Gran.

Aquest lloc de treball quedarà adscrit a la Regidoria de Proximitat, que encapçalo 
jo mateixa. Aquesta nova regidoria és una aposta ferma per l’atenció a les persones i 
pel diàleg. Creiem en una manera de fer política propera a la gent, basada en l’escolta 
activa i per això continuarem convocant assemblees obertes a la ciutadania. 

Bon Nadal! 
Assumpció Castellví  

Alcaldessa de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant

"Fins al dia de Nadal 
no és hivern formal" 
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“Volem que el servei d'arxiu sigui un referent”

S egons heu informat, l’any que ve 
la ciutadania disposarà d’un servei 
d’arxiu històric municipal. La posa-

da en marxa del servei d’arxiu municipal és 
un pas molt important per a la conservació i 
divulgació del nostre patrimoni documental i 
volem que sigui un servei municipal referent. 
El servei al públic s’oferirà a Ca la Torre de 
Vandellòs i al nou Centre de la Imatge Paco 
Andreu de l’Hospitalet. En aquests espais 
s’hi podran consultar els fons i col·leccions 
municipals: l’arxiu històric, els fons d’imat-
ge, so i audiovisuals, i cedir els documents 
i registres que siguin d’interès per al munici-
pi. És molt important recuperar, conservar i 
fer accessible el patrimoni documental, per 
evitar-ne la pèrdua i contribuir a preservar la 
memòria històrica de Vandellòs i l’Hospitalet 
de l’Infant. A banda, disposar d’un sistema 
de gestió documental integral és vital per a 
una administració com la nostra.

Què ens pot explicar de l’ agenda cultural 
de 2024? Que potenciarem el teatre i la mú-
sica per al públic familiar i que incrementa-
rem la diversitat en la programació d’actes. 
Oferirem una agenda anual de visites al pa-
trimoni històric i arquitectònic local, amb es-
pecial èmfasi en la nostra població més jove; 
i a l’estiu, circ i animació al carrer de qualitat. 
A més, mantindrem el calendari de la cultura 
popular i tradicional, amb la col·laboració de 
les associacions locals.

Quines altres actuacions destacades té 
previstes la Regidoria de Cultura? La recu-
peració del Campus Extens de la Universitat 
Rovira i Virgili de Tarragona al nostre munici-

pi, amb la col·laboració del Centre d’Estudis 
de l’Hospitalet de l’Infant; i la signatura d’un 
conveni amb la Secció d’Història i Patrimoni 
de Foment Cultural per a la protecció de les 
restes de la Guerra Civil.

Parlem ara de l’àrea de Turisme. Vandellòs i 
l’Hospitalet de l’Infant és un dels municipis 
afectats pel Decret llei de la Generalitat de 
Catalunya que regula els habitatges d’ús tu-
rístic. Sí, això, entre altres coses, suposa que 
en el termini de 5 anys, l’Ajuntament haurà de 
modificar el seu planejament urbanístic per 
recollir expressament la possibilitat d’acollir 
pisos turístics, justificant que té prou sòl per 
a habitatge permanent i sense sobrepassar 
els 10 pisos turístics per 100 habitants. Des 
que es va aprovar el decret llei i fins que no 
actualitzi el seu planejament, l’Ajuntament 
no podrà atorgar cap llicència nova.

De tota manera, com es tracta d’un De-
cret Llei, farà falta que sigui refrendat pel 
Parlament de Catalunya i, en aquesta fase, 
encara es poden produir canvis. 

Hi haurà alguna novetat en la gestió de les 
platges? Per la temporada propera volem 
organitzar les platges a través d’àrees de 
serveis, és a dir, que en determinats punts 
de les platges hi trobem concentrats els ser-
veis com serien les passeres, els rentapeus, 
punts verds i punts de descans on la gent 
pugui asseure’s i treure’s la sorra, en comp-
tes de fer-ho en el muret del passeig. 

Creareu algun producte turístic nou?
Oferirem una nova experiència inspirada en 
El Petit Príncep, adreçada a les famílies, en 

què s’apel·larà als valors que es tracten al lli-
bre (el valor, l’amor...) i es recordarà que l’au-
tor, Antoine de Saint-Exupéry, va haver de fer 
un aterratge d’emergència  a l’Hospitalet de 
l’Infant. Es proposarà a les famílies fer dife-
rents activitats i completar un passaport per 
obtenir una recompensa. 

I també organitzarem noves rutes de 
senderisme tematitzades i guiades, per 
exemple, al poble de Vandellòs, al Camí de 
la Canaleta i també a l’Almadrava, perquè 
aquestes últimes han funcionat molt bé 
aquest estiu. També farem tallers al Molí de 
l’Oli i estem treballant en un producte nou re-
lacionat amb el vent. Organitzarem un petit 
festival que posarà en valor aquest element 
tan característic de les nostres terres.

Quins altres objectius es plantegen des 
de la Regidoria de Turisme? Volem apostar 
perquè el municipi acolli congressos durant 
tot l’any, per desestacionalitzar la tempora-
da turística. Cal tenir en compte, a més, que 
els participants poden ser prescriptors de la 
nostra destinació. Per al proper octubre, ja 
tenim tancat un congrés internacional vincu-
lat a l’àmbit de la salut. 

També treballarem amb l’associació de 
restauració per donar a conèixer la gastro-
nomia local. 

“L’any que ve oferirem una 
nova experiència inspirada  
en El Petít Príncep adreçada 
a les famílies, noves rutes  
de senderisme tematitzades  
i guiades i diversos tallers  
al Molí de l’Oli“

Elidia López
Regidora de Cultura i Patrimoni;  
i de Turisme i Platges

En aquest mandat, repeteix com a regidora de Turisme (ja 
va ser-ho del 2013 al 2019) i s’estrena com a regidora de 
Cultura i Patrimoni. Té “moltes ganes de contribuir a la di-
versificació econòmica del municipi i de treballar per la pre-
servació del patrimoni i pel foment de la cultura”, assegura.

A la pàgina web de l’Ajuntament hi ha un  
apartat dedicat als regidors/es, amb informació de la 
biografia de cadascun d’ells/es i de la retribució que cobren. Entrevista 3
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Aquí podeu consultar la informació 
relativa als grups polítics municipals que 

hi ha penjada al web de l’Ajuntament:

Polítiques d’igualtat:  
Actes 25N 

L a Regidoria d'Igualtat està activament 
promocionant i sensibilitzant sobre la 
igualtat de gènere. Durant octubre i no-

vembre, s'han realitzat tallers específics sobre 
la violència masclista als centres educatius del 
municipi, adaptats a les diferents etapes edu-
catives. Afirmem que l'educació és fonamental 
per erradicar la violència contra les dones. A 
més, s'ha proporcionat formació en perspecti-
va de gènere al personal d'Esports i Joventut 
de l'Ajuntament, ja que treballen directament 
amb infants i joves.

El nostre compromís és oferir una educació 
basada en la igualtat, eliminant les desigualtats i 
proporcionant un tracte respectuós i inclusiu als 
usuaris dels serveis municipals. Aquest novem-
bre hem organitzat diverses activitats en com-
memoració del 25N, el Dia Internacional per a 
l'Erradicació de la Violència contra les Dones.

Destacaríem les lectures del Manifest fetes 
al municipi, en col·laboració amb les entitats, 
les quals han estat un èxit rotund amb una gran 
participació de veïns i veïnes de totes les edats. 
Aquests esdeveniments han tingut com a ob-
jectiu despertar consciències i estimular la re-
flexió sobre el llarg camí que encara ens queda 
per recórrer.

Lamentablement, el nombre de víctimes 
augmenta cada any, com mostren les esta-
dístiques. És per això que és imprescindible la 
implicació de tota la societat amb una postu-
ra de TOLERÀNCIA ZERO. Cal promoure una 
educació inclusiva i lluitar per aconseguir una 
societat més justa, igualitària i lliure de violèn-
cies masclistes.

Us desitgem un Bon Nadal ple de salut i joia. 

acciomunicipalvh@gmail.com 
  @acciomunicipalvh

 @acciomunicipalvh

Esmeralda 
Saladié

Avançant en el  
projecte del canvi

P er prendre les decisions més adequades 
en benefici de la població, cal conèixer, 
entendre i analitzar amb profunditat els 

problemes que l’afecten. Les inversions realit-
zades l’últim any evidencien precipitació i man-
ca de rigor, com ho palesen la pèrdua de l’es-
sència del Nova Llum o una Via Augusta amb 
una configuració distant a l’aplicada amb èxit 
en poblacions properes.

El pressupost de 2024 aspira a canviar 
aquesta dinàmica, ja que preveu partides per 
endegar projectes que apostin per millorar 
el municipi. Això és possible gràcies a un in-
crement del 5,82% en relació amb el de 2023, 
gràcies als ingressos de les activitats econò-
miques, a la feina duta a terme per l’Alcaldessa 
a l’Òrgan de Govern del Fons de Transició Nu-
clear que ha permès obtenir 800.000 € addicio-
nals, en lloc dels 174.000 € inicials, i a la cerca 
de subvencions. Aquestes accions serviran 
per potenciar la promoció econòmica, fer més 
sòlids els fonaments empresarials i laborals, 
incentivar les inversions i abordar objectius 
immediats com ara enllestir les obres de la re-
sidència de la gent gran, iniciar la rehabilitació 
de la residència d’Hifrensa i fer la nova caserna 
de policia. Tot això sense reduir ni les políti-
ques socials ni l’atenció a la ciutadania, ja que 
aquestes són el motor de la nostra manera de 
fer i l’eix central del projecte de Més Municipi.

Per últim, cal reivindicar la importància de 
crear sinergies amb Mont-roig per fer accions 
conjuntes i intercedir amb Costes i Ports per 
resoldre problemes latents que limiten el crei-
xement del nostre municipi.

Seguim treballant sense descans. 

mesmunicipi@gmail.com
  Més Municipi

 @mes_municipi

Ferran 
Conejo

Alfons, moltes gràcies!

E ls companys i companyes del PSC vo-
lem aprofitar aquestes línies per fer un 
reconeixement a l’Alfons Garcia per la 

seva dedicació i esforç al capdavant de l’Ajun-
tament durant tres mandats.

Sens dubte, l’Alfons és i serà un referent per 
a tots nosaltres, com a polític i com a persona. 
L’estil de lideratge que ha representat s’ha cen-
trat en proporcionar el millor present i el millor 
futur als veïns i veïnes del municipi. Els seus 
principis ètics i morals han estat inalterables 
durant tots aquests anys, demostrant una inte-
gritat política inqüestionable.

Durant el seu mandat, l’Alfons ha exercit 
com a representant municipal en circumstàn-
cies molt difícils. En el record quedarà que va 
gestionar amb encert la complexa problemàti-
ca derivada de la crisi sanitària de la COVID i la 
greu crisi econòmica que se’n va derivar des-
prés, sense oblidar les difícils circumstàncies 
polítiques i socials viscudes durant el Procés. 
Sempre, amb responsabilitat i molta empatia, 
va saber quines eren les prioritats en cada mo-
ment, anteposant les persones per sobre de 
tot, en especial les més vulnerables. 

L’Alfons no va voler mai tenir una placa 
commemorativa amb el seu nom en cap de 
les obres inaugurades durant aquests anys, fet 
que denota la seva humilitat i vocació de servei 
públic. A pesar de la seva modèstia, l’Alfons ha 
estat un batlle honest, compromès amb el seu 
poble, amb una gran capacitat de treball, una 
amplíssima cultura i un gran ambaixador del 
nostre municipi arreu. 

Ara, un canvi d’etapa marcarà un nou futur 
per a ell i per a nosaltres; un futur que desit-
gem, de tot cor, sigui el que es mereix. 

pscvh@tinet.org
  @pscvandellos.hospitalet

 @PSCVH
 @psc_hospitalet.vandellos

María José 
Gómez

Opinió dels portaveus municipals
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Comença una nova etapa

U na vegada aprovat el pressupost de 
2024, el nou equip de govern, en què la 
FIC és responsable de les regidories de 

Turisme i Cultura, ja pot anar executant la pro-
gramació i les accions que hem preparat. 

Creiem que el pressupost de l’Ajuntament 
és l’eina fonamental per materialitzar aquests 
grans deures que tenim envers el poble. La cer-
ca del benestar de totes les persones ha de ser 
el timó que ens porti al port desitjat. La FIC us 
vol dir que, des de les nostres àrees de gestió, 
la nostra primera intenció és treballar per a la 
diversificació econòmica del nostre poble.

Quant a Turisme, la majoria d’accions es-
tan destinades a afavorir l’economia municipal 
i els empresaris vinculats a aquest sector. Tre-
ballem amb nous productes turístics, especial-
ment els destinats a un públic familiar. 

Quant a Cultura, posarem en marxa el Cen-
tre de la Imatge, que a banda de disposar del 
fons fotogràfic F. Andreu, servirà per digitalit-
zar els fons de l’Arxiu Històric Municipal per 
poder-lo posar a la xarxa. A l’Arxiu Històric li 
donarem un altre enfocament perquè sigui un 
autèntic centre de recerca i consulta.

També reiniciarem l’activitat del Campus 
Extens de la URV (Antena del Coneixement).

Moltes persones no s’adonen que la con-
tinuïtat de l’economia del nostre municipi està 
sotmesa a decisions que es prenen en despat-
xos que no coneixen la realitat del poble, i és per 
això que l’Ajuntament ha d’estar a l’aguait quan 
en altres esferes econòmiques i polítiques co-
mencen debats que afecten el nostre veïnat.

La nostra política serà sempre la de treba-
llar i estar preparats per donar una sortida a la 
nostra gent, sobretot a la nostra joventut. 

fic_cat@telefonica.net
  @fichospitalet

 @lafichospitalet

María Elidia 
López

El nou govern no llaura bé

L ’Ajuntament, com a institució de proxi-
mitat, s’ha de guiar per responsabilitat, 
seriositat i donar exemple amb les seves 

accions. I això, de moment, no és així.
Durant el passat 25N, Dia Internacional 

contra la Violència Masclista, malgrat les xi-
fres alarmants de 14 feminicidis i 14.000 de-
núncies a Catalunya el 2023, l’Ajuntament l’ha 
celebrat amb una xocolatada, un vermut i la 
lectura d’un manifest en què es va parlar del 
cas Rubiales i no de les víctimes. Que l’acció 
política de l’equip de govern sigui organitzar 
esdeveniments "festius", declaratius i pro-
pagandístics, en lloc de proposar i executar 
accions polítiques encaminades a intentar so-
lucionar aquest problema, l’entenem com una 
falta de respecte vers les víctimes en particu-
lar i la societat en general.

D’altra banda, el 26 de novembre l’Ajunta-
ment va anunciar la campanya nadalenca amb 
el lema “Un Nadal ple de Regals”. Un eslògan 
consumista que perpetua la cultura del mate-
rialisme, i omet els problemes socials i la pro-
moció de la solidaritat. No totes les persones 
disposen dels mateixos recursos i aquest en-
focament agreuja la bretxa social i el sentiment 
d’exclusió d’aquelles més vulnerables.

El consumisme promou la producció mas-
siva i el malbaratament de productes que con-
tribueixen a la contaminació, a l’esgotament de 
recursos, al canvi climàtic i ens porten a una 
situació insostenible. L’Ajuntament perd un al-
tre cop l’oportunitat de fomentar valors com la 
solidaritat i la sostenibilitat, d’encoratjar la co-
munitat a reflexionar i a contribuir a una socie-
tat més justa, cohesionada i compromesa amb 
el benestar comú. 

  @cupvh
 @CupVH 
 @cupvh 

Sergi  
Saladié

Benestar Social

B enestar Social és una regidoria molt es-
pecial per al nostre municipi, que vetlla 
principalment per garantir la qualitat de 

vida de totes les persones sense discriminació 
per edat, situació social, familiar, econòmica, 
dependència, etc.

Entre les tasques a realitzar, cuidem espe-
cialment la nostra gent gran i garantim el bon 
funcionament dels centres de dia i la residèn-
cia municipals, apostant pel seu caràcter pú-
blic, com s’ha demostrat amb la consecució de 
l’atorgament de les places públiques de la Ge-
neralitat de Catalunya, les quals faciliten l’ac-
cés universal als serveis i milloraran la qualitat 
de vida de les famílies que han de fer un gran 
esforç per cobrir una plaça. A aquests centres 
hem anat polint els equipaments invertint, per 
exemple, en una TV nova per al menjador de 
la residència o un tendal per gaudir del bon 
temps a l’exterior.

Paral·lelament, a les oficines de Benestar 
hi acudeix cada setmana un equip multidisci-
plinar de professionals que donen cobertura 
a totes les necessitats que la societat pugui 
exigir, des de l’àrea bàsica d’atenció social, 
passant per equips especialitzats d’infància 
i adolescència, immigració, justícia, centre 
obert, atenció a víctimes de violència, ser-
vei de psicologia municipal per totes les 
persones empadronades al municipi, entre 
d’altres... Tots ells treballen per la mateixa 
finalitat: la qualitat de vida de les persones 
del nostre municipi, amb un model de treball 
dels professionals coordinat i en xarxa, per 
tal que l’objectiu siguin les persones i no els 
serveis en si. 

ppvandelloslhospitalet@gmail.com 
  @PP-Vandellòs l’Hospitalet de l’Infant

 @ppvandellos
 @ppvandellos 

Sílvia 
Pujol

@ajuntament_vh



Els sorprenents resultats en els dos  
referèndums franquistes al nostre municipi
Per Joan Vernet Borràs

Aquí podeu consultar els números de 
La Revista publicats des del 2010 fins a 

l’actualitat. Els números anteriors els trobareu, 
en format paper, a les biblioteques municipals: 

Els resultats del referèndum de 1947 als pobles del Baix Camp. Resultats del referèndum de 1966 als pobles del Baix Camp.

El referèndum de 1947

A l final de la II Guerra Mundial, Espanya va quedar aïllada inter-
nacionalment. Ni tan sols va ser admesa a l’ONU.

En aquest context, davant la necessitat d’afluixar la 
pressió de les democràcies occidentals, el govern va convocar, el 
6 de juliol de 1947, el referèndum de la ley de Sucesión a la Je-
fatura del Estado. Segons aquesta llei, Espanya se constituye en 
reino. La qual cosa obria la possibilitat del retorn de la monarquia 
borbònica. També establia que el successor de Franco seria pro-
posat per ell mateix.

Els resultats oficials, sense les mínimes garanties democràti-
ques, fou d’una participació del 89% (el vot era obligatori), amb un 
93% de vots afirmatius, un 4,7% de negatius i un 2,3% en blanc.

La llei fou promulgada el 26 de juliol del 1947.
Tot i que, les tupinades i el nombre exagerat dels anomenats vo-

tants transeünts van ser molt freqüents, en cap poble del Baix Camp 
es va donar un resultat tan negligent com en el cas de Vandellòs.

Queda clar en el quadre elaborat pel Dr. Pere Anguera, que a 
Vandellòs, el nombre de votants fou de 1.204, dels quals van votar 
sí 1.316. Encara que hi sumem el número de 24 transeünts que 
van fer constar, es podria arribar com a màxim a la xifra d’afir-
matius a 1.228, molt lluny dels 1.316 que van fer constar a les 
actes de l’escrutini.

El referèndum de 1966
El referèndum sobre la Nueva Constitución o Ley Orgànica del Esta-
do, es va dur a terme el 14 de desembre de 1966, i es va permetre 
votar els majors de 21 anys. Aquesta constitució moderava el poder 
absolut i dictatorial de Franco, designant el càrrec de President del 
Govern per un període de 5 anys, que seria proposat pel dictador i 

avalat per les Corts Generals. Malgrat el referèndum, Franco va os-
tentar ambdues jefaturas de l’Estat i del Govern fins l’any 1973, quan 
va proposar com a President del Govern Carrero Blanco.

Segons les dades oficials, la participació fou del 89%; vots a 
favor, 95,8%; en contra, 1,8%; i en blanc, el 2,4%.

Aquesta nova llei orgànica reduïa el nombre de membres del 
Consejo del Reino de 17 a 13 i les Corts Generals es reduirien de 
611 a 403.

Finalment, va confirmar la llibertat religiosa per jueus i protes-
tants espanyols.

En el referèndum del 1947, la xifra  
de vots afirmatius a Vandellòs va ser  
molt superior a la del total de votants

La llei fou publicada el 10 de gener de 1967.
A Vandellòs la matusseria no va ser tan sonada com en el pri-

mer referèndum, però van fer constar que, d’un cens de 1.556, ha-
vien votat tots els 1.556, cosa que no va passar en cap altre poble del 
Baix Camp. És a dir, van votar tots els censats del municipi.

El meu exemple desmenteix aquesta potineria. Jo estava cen-
sat a Vandellòs, però vaig votar a Tarragona. Els funcionaris està-
vem amenaçats de no cobrar la nòmina d’aquell mes si no votàvem.

Pere Anguera qualifica aquests referèndums del joc del tupí i 
del bastó. 

Ja fa uns quants anys, vaig coincidir en una sala d’espera amb 
un membre de l’Ajuntament de l’any 1966. En recriminar-li aquests 
fets, em va contestar tot enfadat: «Tu que t’has cregut!, el Gover-
nador ens convocava a Tarragona i nosaltres havíem d’acatar les 
seves instruccions». 

Episodis de la nostra història6



Centre Cultural, Esportiu  
i Recreatiu de Vandellòs 

 

E l 12 de febrer de 1973, a les 21 h, es celebrar la primera assemblea 
general de socis del Centre Cultural Esportiu i Recreatiu de Van-
dellòs en què es va votar la junta directiva i es van aprovar els estatuts. 

L’aleshores alcalde, Josep Gil Pla, va actuar com a president electoral; i Mos-
sèn Pere Compte Verge i Francesc Gil Rada com a delegats. Santiago Bes 
va ser el soci més votat i es va convertir en el primer president del CCERV.
L’acta d’aquesta sessió es va poder veure a l’exposició que va muntar a l’estiu 
aquesta entitat local, amb motiu del seus 50 anys. L’acte central de comme-
moració de l’aniversari va tenir lloc el 22 d’octubre i va aplegar unes 250 
persones al pavelló. 

“L’alta participació en els actes que organitza el 
Centre és el que més satisfà als membres de la junta”, 
segons explica l’actual presidenta, Carme Escoda.

L’èxit d’assistència a les activitats que programa el Centre és un fet habitual 
i “aquesta alta participació és el que més satisfà als membres de la junta”, se-
gons explica l’actual presidenta, Carme Escoda. És el que dona sentit al gran 
volum de feina que tenen, que inclou l’organització d’actes, el muntatge i des-
muntatge i també la tasca administrativa i de comptabilitat, explica Escoda. 

I és que l’entitat no només treballa per al més de 500 socis i sòcies que 
té sinó també per a tot el poble, perquè es fa càrrec de les festes de Van-
dellòs (Carnaval, Sant Joan, les festes majors…), col·laborant amb les altres 
associacions del poble. 

La secció recreativa del Centre és la que té més pes, però també tenen re-
llevància les seccions cultural i esportiva, que són responsables de les sarda-
nes, les jornades culturals, l’equip de bitlles, els Capgrossos i la Vandekames 
(amb el Centre Excursionista Serres del Mestral), entre altres propostes. Una 
de les que més bona acollida ha tingut enguany ha estat la dels nous Con-
certs a la fresca de Km0. Seguiu el perfil d’Instagram @ccer_vandellos, per 
no perdre-us cap activitat!  

Presidenta: Carme Escoda
Secretaria: Mertixell Mora
Tresorera: Àngels Gordillo 
Vicepresidenta 1a. de Cultura: 
Maya Kublashvili 
Vicepresident 2n. d'Esports: Enric 
Mora
Vicepresident 3r. d'Activitats recre-
atives: Toni Garrido 
Vocals: Montse Sabaté, Lidia 

Alonso, Josep Domènech, Joan Ra-
món Espelta, Josep Jardí, M. Pilar 
Marlès, Santiago Martínez i Esther 
Podpriadoff 
Correu electrònic:  
ccervandellos@gmail.com
Adreça de l'entitat: C. Remullà, sn
Nombre de socis: 510
Quota: 20 € /any
Data de fundació: Gener de 1973

Espagueti de 
carbassó amb 
gamba vermella 
i “tomàquets 
cherry”
Cuiner: Fran Hernández
Nom de l’establiment: Restaurant Hotel Sancho

ELABORACIÓ
Tallarem els carbassons a tires molt fines a 
l’estil juliana.

Tallarem els alls tendres i els posarem en 
una paella amb oli per coure’ls. A continua-
ció, hi posarem les gambes perquè despren-
guin el seu suc i després les retirarem.

Aleshores, hi tirarem els tomàquets sen-
cers, els remenarem una mica i hi afegirem 
les tires de carbassó. Les deixarem coure 
uns minuts, ja que es couen molt ràpid i des-
prés hi posarem les gambes i una punteta de 
tomàquet fregit. I, per últim, ho salpebrarem 
al gust.

Bon profit, desitjo que us agradi!  

INGREDIENTS 
(per a 4 persones):

• 4 carbassons 
mitjans

• 4 alls tendres
• 20 cirerols 

(“tomàquets 
cherry”)

• 12 gambes vermelles

• Tomàquet fregit

• Oli, sal i pebre

Entitats / Cuina 7



L'equip de govern convoca 
assemblees obertes  
a la ciutadania

L 'equip de govern de l'Ajuntament ha convocat recent-
ment unes assemblees obertes a la ciutadania. En 
aquestes trobades, que van tenir lloc el 27 de novembre 

a Masboquera i Masriudoms, el 28 de novembre a Vandellòs i 
el 29 de novembre a l’Hospitalet de l’Infant, l’equip de govern 
va informar sobre les actuacions que ha dut a terme fins al 
moment i que té previst fer l’any 2024; i també sobre el pres-
supost municipal de l’any que ve. També va recollir els sug-
geriments que li van voler fer alguns veïns i veïnes.

Amb aquestes trobades, que l’equip de govern té la volun-
tat de convocar periòdicament, el consistori pretén apropar-se 
a la ciutadania i fomentar-ne la participació; i alhora retre 
comptes de l’acció de govern. 

Canvi d’ubicació del 
mercadet de Vandellòs

D es del 25 de setembre, el mercat ambulant de Van-
dellòs dels dilluns està ubicat a la part de dalt de 
l’aparcament de la Plaça Catalunya.

L’Ajuntament va traslladar provisionalment el mercat de 
venda no sedentària del carrer Onze de Setembre a aquest al-
tre lloc, perquè en aquest carrer s’estan fent obres; i en vista de 
la bona acollida que ha tingut la nova ubicació entre el veïnat 
i els marxants, el consistori ha decidit que el nou emplaça-
ment sigui el definitiu. 

Nou model de gestió del 
servei de formació d’adults 

L ’Ajuntament inicia un nou model de gestió del servei de 
formació d’adults, amb el suport de la cooperativa SU-
ARA el curs 2023-2024, en el qual es donarà al servei 

educatiu l’èmfasi com a recurs d’integració educativa i so-
cial. L’objectiu és el reconeixement del servei com a centre 
de formació d’adults autoritzat pel Departament d’Educació 
el poper any 2024.

Aquest curs s'oferiran els cursos de preparació per a la prova 
d’obtenció del títol de graduat en Educació Secundària Obligatò-
ria (GES), per a les proves lliures d’accés als Cicles Formatius de 
Grau Mitjà i Superior (CFGM i CFGS), i per a les proves d’accés a 
la universitat per a més grans de 25 i 45 anys. El centre de forma-
ció té les aules a l'antiga escola Àster, a l'Hospitalet de l'Infant. 

Un conte sobre els 100 anys 
de futbol a Vandellòs

E l 21 d’octubre va tenir lloc la presentació del conte 100 
anys de futbol, 100 anys de passió a Ca la Torre de Van-
dellòs. Una obra intergeneracional amb textos de Cris-

tina Castellnou i il·lustracions de Toni Galván, que conté un 
escrit de Santiago Savall titulat “Vivències d’un jove jugador”. 

El conte, editat pel Centre d'Estudis de la Vall i el Club 
de Futbol Sala Vandellòs amb el suport de l'Ajuntament, 
s’ha distribuït a l'alumnat d'infantil i primària de Vandellòs i 
als socis i sòcies del Club de Futbol Sala i del Centre d'Es-
tudis de la Vall. Fins que s’esgotin les existències, podeu 
demanar-ne un exemplar a l’Ajuntament a través del correu 
electrònic cultura@vandellos-hospitalet.cat. 

Voleu apuntar-vos als cursos de català de l’Hospitalet de 
l’Infant del 2n trimestre? La inscripció telemàtica per al 
nou alumnat està prevista els dies 20 i 21 de desembre: Actualitat8



El municipi disposarà en breu d'una Aula Mentor
És un sistema de formació oberta, lliure i a través d’Internet, que posarà en marxa  
l’Ajuntament mitjançant un conveni amb el Ministeri d’Educació i Formació Professional

A la Seu electrònica de l’Ajuntament podeu consultar 
el projecte executiu d’ampliació de l’Escola Mestral i 
informar-vos sobre les característiques del nou aulari.

L ’Ajuntament té previst inaugurar el febrer de 2024 una Aula 
Mentor al municipi, que estarà ubicada a la sala de treball en 
grup de la Biblioteca Infant Pere, a l’Hospitalet de l’Infant. 

Aula Mentor és un projecte de la Subdirecció General d’Orientació 
i Aprenentatge al llarg de la Vida del Ministeri d’Educació i Formació 
Professional. Aquest projecte permet apropar la formació, en forma 
de cursos de professionalització, a les persones adultes a través 
d’internet.

Els cursos són totalment telemàtics. El que diferencia el progra-
ma Mentor d’altres ofertes formatives a distància és, en primer lloc, 
la flexibilitat tant de les dates d’inici dels cursos com de la seva 
durada, per adaptar-los al ritme d’aprenentatge de cada alumne. En 
segon lloc, el fet que totes les persones adultes hi puguin accedir grà-
cies a les aules Mentor, on tenen a l’abast assessorament personal, 
i els equipaments informàtics i d’espai necessaris. Aquestes aules 
estan ubicades en espais públics i tenen un ampli horari d’obertura 

(a l’Aula Mentor local, un total de 20 hores setmanals, distribuïdes 
en horari de matí i tarda). 

Les aules Mentor disposen d’un catàleg de cursos certificats pel 
Ministeri d'Educació, Formació Professional i Esports, dividits en 16 
àrees formatives. Els cursos que s’ofereixen són actualitzats i ampli-
ats en funció de les necessitats del mercat laboral. Algunes d’aques-
tes àrees ofereixen itineraris formatius a la finalització dels quals es 
pot iniciar un procediment d’avaluació i acreditació de competències 
professionals.

A l’Aula Mentor de Vandellòs i l'Hospitalet de l’Infant s’oferiran 
tots els cursos del catàleg existent, dels quals cal destacar els que 
pertanyen a les famílies professionals següents: Hoteleria i Turisme, 
Informàtica i comunicacions, Serveis Socioculturals i a la Comunitat, 
Comerç i Màrqueting, Instal·lació i Manteniment, i Imatge i so. 

 Per a més informació: www.aulamentor.es

El projecte d’ampliació de l’Escola Mestral, a informació pública

E l consistori ha tret a informació pública el projecte executiu 
d’ampliació de l’Escola Mestral amb un nou aulari d’educa-
ció infantil. Fins al 19 de desembre, es poden presentar 

al·legacions al projecte elaborat pels arquitectes Enric Jené Iz-
quierdo i Sergi Serra Casals, a qui el consistori va adjudicar-ne la 
redacció el 21 de desembre de 2020, pel procediment de concurs 
de projectes.

Aquest projecte va ser aprovat inicialment per la Junta de 
Govern Local el passat 23 d'octubre, amb un pressupost de 
1.934.676,71 euros i un termini d’execució de 13 mesos.

L’objecte del projecte és la construcció d’un nou aulari d’edu-
cació infantil, per substituir els mòduls prefabricats actuals; i el 
condicionament de l’entorn, dins del recinte de l’escola. 
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E l Fons de Transició Nuclear, que es nodreix d’un impost 
mediambiental propi de Catalunya creat el 2020, té com 
a finalitat acompanyar les zones afectades per la desnu-

clearització en la transició energètica justa i el desenvolupament 
socioeconòmic.

La Central Nuclear de Vandellòs II va entrar en operació comer-
cial el 1988. El seu tancament està previst per al 2035.

QUÈ ES EL FONS DE TRANSICIÓ NUCLEAR?
És un fons que ha de recollir tots els ingressos relacionats amb les 
activitats de producció, emmagatzematge i transformació d'energia 
elèctrica d'origen nuclear.

PER A QUÈ HA DE SERVIR?
Ha de servir per a finançar actuacions de desenvolupament socio-
econòmic i de transició energètica justa de les zones afectades per 
l'impacte ambiental de la producció d'energia elèctrica nuclear. 

COM ES GOVERNA?
Amb un òrgan de govern que l’ha de gestionar, integrat per represen-
tants del teixit social i econòmic, de les administracions i, especial-
ment, dels ajuntaments, que són els que millor coneixen el territori i 
les seves necessitats i prioritats. 

La nostra alcaldessa ocupa el càrrec de vicepresidenta juntament 
amb l’alcalde d’Ascó.

COM ES REGULARÀ?
Amb un reglament que ha de preveure la participació d’entitats locals 
i del sector empresarial i sindical més representatiu.

ÀMBIT TERRITORIAL D’APLICACIÓ
L'àmbit territorial d'aplicació d'aquest fons es correspon amb els mu-
nicipis de Catalunya ubicats en un cercle no superior a 30 km de 
radi, concèntric amb les centrals nuclears d'Ascó i Vandellòs.

Dins d'aquest àmbit territorial, els municipis beneficiaris del fons són:
• En la zona de planificació I del PENTA, tots els municipis de la 

seva àrea d'influència.
• En la zona de planificació II del PENTA, tots els municipis de 

menys de 12.000 habitants.

L’Oficina d’assistència al Fons Nuclear està ubicada 
a la seu d’IDETSA, a l’avinguda Via Augusta de 

l’Hospitalet de l’Infant número 2 (telèfon 977 820 820).

El Fons de Transició Nuclear, una oportunitat 
per al municipi i per al territori
Aquest 2023 Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant rebrà 174.418,60 € i, durant el 2n quadrimestre de 2024, 
810.000 €, per actuacions de promoció econòmica, de generació de llocs de treball o de transició energètica

IMATGE DRON POLICIA LOCAL
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REPARTIMENT DEL FONS PER AL 2023
Per a l’exercici del 2023, i per tal de poder complir els objectius de 
rellançar i equilibrar els territoris beneficiaris del fons i que els mu-
nicipis puguin fer ús del fons, es reparteixen els diners del fons de 
manera igualitària entre tots els municipis beneficiaris.

Segons està previst, aquest 2023 Vandellòs i l’Hospitalet de l’In-
fant rebrà un primer import de 174.418,60 € i, durant el segon qua-
drimestre de 2024, 810.000 €. Aquests imports s’han de destinar a 
actuacions directament relacionades amb la promoció econòmica, 
la generació de llos de treball o a la transició energètica.

COM DISTRIBUIREM AQUESTS DINERS?
Una part dels diners aniran directament a ampliar les partides pres-
supostàries de les subvencions dirigides a l’empresariat local i, la 
resta, a cobrir despeses directes de l’Ajuntament. Des de l’Àrea de 
Promoció Econòmica de l’Ajuntament (IDETSA) s’han modificat les 
bases reguladores de diverses subvencions amb l’objectiu de fer-les 
més flexibles i adaptar-les a la realitat del nostre empresariat local. 

L’OFICINA D’ASSISTÈNCIA A LES EMPRESES
L’Ajuntament ha creat l’Oficina d’Assistència del Fons Nuclear ubica-
da a l’Oficina d’IDETSA per acompanyar i atendre les empreses que 
vulguin optar a aquests ajuts. L’oficina està atesa per una tècnica de 
gestió dels fons nuclears que serà l’enllaç amb la Secretaria Tècnica 
del Fons, establerta a la Universitat Rovira i Virgili, i que vetllarà per-
què els projectes del nostre municipi tirin endavant. 

En aquesta pàgina web d’IDETSA trobareu un apartat 
dedicat al Fons de Transició Nuclear, amb informació 
més detallada i respostes a les preguntes més freqüents. 

Ajuts a inversions empresarials d’alt impacte

• Es rebaixa l’import mínim d’inversió a 40.000 €.

• Es redueix a 2 llocs de treball de nova creació i s’afegeix la pos-
sibilitat de contractar a persones no empadronades al municipi.

• El projecte d’inversió s’ha d’establir al municipi i s’amplia a 5 
anys la durada mínima del projecte.

• S’amplia el termini per poder presentar la llicència d’activitats 
definitiva, això permetrà que les empreses que hagin iniciat el 
tràmit puguin rebre una primera bestreta de la subvenció fins 

a 25.000 €.

• S’inclou la possibilitat d’adquirir maquinària i instal·lacions 
de segona mà.

• S’amplia el percentatge subvencionable dels actius materials 
(50%) i immaterials o intangibles (40%).

• S’incrementa l’import màxim de subvenció a fons perdut i per 

projecte d’inversió a 35.000 €.

Ajuts a la implantació de projectes  
innovadors i noves activitats estratègiques

• S’inclouen els projectes d’inversió que millorin la competitivi-
tat empresarial d’empreses consolidades de qualsevol sector 

amb un import màxim de 3.000 €.

• S’incorpora l’ajut per a la renovació de la flota de vehicles de 
transport o maquinària pròpia de l’activitat de baixes emissi-

ons amb un import màxim de 5.000 €.

• S’amplia el percentatge subvencionable dels projectes d’inver-
sió en actius fixos fins al 30% i l’import subvencionable fins 

a 6.000 €.

• S’incrementa l’import màxim de subvenció a fons perdut per 

empresa a 12.000€.

Ajuts a la recuperació i comercialització  
del producte agrari i forestal

• S’incorpora un ajut destinat a la millora de la gestió de l’aigua 
per un regadiu eficient cobrint el 40% de la inversió amb un 

import màxim de 1.400 €.

• S’incorpora com a despesa subvencionable els plans simples 

de gestió forestal (< 25 hectàrees).

• S’incrementa l’import màxim de subvenció a fons perdut a 

2.700 € per aquells beneficiaris que el 100% de la seva ren-
da procedeixi de rendiments del sector agrari. 

Modificacions de les subvencions:
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A través d’aquest enllaç podeu accedir a l’agenda 
d’actes que han organitzat l’Ajuntament i 
diverses entitats locals per aquest Nadal:

S’amplia l’horari del Pessebre dels Estels
La 26a edició tindrà lloc els dies 8, 9, 16 i 17 de desembre i tornarà  
a omplir Castelló d’escenes bíbliques i d’antics oficis, enguany des de les 17 h 

E l Pessebre dels Estels que organitza l’Associació Masia de 
Castelló tornarà els dies 8, 9, 16 i 17 de desembre amb algu-
nes novetats. Una d’aquestes és l’ampliació d’horari, enguany, 

des de les cinc de la tarda, per tal d’acostar-lo a les famílies amb 
infants més petits. L’altra és que les primeres 1.000 entrades es 
posen a la venda a un preu més reduït. 

Tot plegat en un pessebre vivent que manté l’essència de cada 
any, amb més de 40 escenaris costumbristes d’escenes bíbliques 
i oficis antics (forner, fuster, barber, matalasser, bugaderia…) que 
s’exercien als pobles de muntanya, com Castelló. 

Una 26a edició que torna a comptar amb el patrocini de l’Ajunta-
ment de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant i que consolida aspectes 

S’incrementa l’activitat als casals de joves

P er oferir un millor servei al jovent, l’Ajuntament ha ampliat 
els horaris d’obertura dels casals de joves del municipi. 
Des del mes de setembre, l’Espai Jove de l’Hospitalet de 

l’Infant està obert tots els dies laborables: de dilluns a diven-
dres, de les 16 a les 19 h. Abans, aquest servei estava disponible 
els dimarts i divendres, a les mateixes hores.

I a l’octubre, el Casal de Joves de Vandellòs també va estre-
nar un nou horari: els dijous, de les 17 a les 20 h; i els divendres i 
dissabtes, de les 18 a les 00 h. Anteriorment, el dia d’obertura era 
el divendres, de les 16 a les 19 h.

Tallers setmanals 
Una altra novetat són les activitats setmanals que ha organitzat 
la Regidoria de Joventut per als usuaris i usuàries de l'Espai Jove 
de l'Hospitalet de l'Infant, en concret per a l'alumnat a partir de 1r 
d'ESO: pintura, jocs, manualitats, cuina i sessions de cinema. Van 
començar a l’octubre i les inscripcions estan obertes a l'enllaç que 
trobareu al perfil d’Instagram de Joventut (@joventut_vh). Hi ha una 
activitat diferent per a cada dia de la setmana i totes són gratuïtes.

A Vandellòs, també hi activitats setmanals des del 16 de no-
vembre: els dijous, tarda de jocs, de 18 a 19 h; els divendres, a les 
20 h, sopar de supervivència (preparen sopar i sopen plegats) i els 
dissabtes a partir de les 21 h, pel·li i crispetes. No cal inscripció. 

com el fet d’avançar-lo a les festes nadalenques, així com d’establir 
un recorregut únic i franges horàries per poder visitar-lo. A més, en 
aquesta edició, hi haurà alguna petita sorpresa per als visitants.

 Recordeu que les entrades anticipades es poden comprar 
www.masiacastello.cat

Concurs fotogràfic a Instagram
La Regidoria de Turisme ha convocat el setè concurs de fotografia a Ins-
tagram amb motiu del pessebre. El premi consisteix en una nit d’allotja-
ment amb esmorzar a l’hotel La Figuerola amb dinar de menú degustació 
al restaurant El Safareig i accés a la piscina lúdica per a dues persones. 

JORDI SANTACANAJORDI SANTACANA
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S’adequarà el Casal de Masboquera

L’Ajuntament ha encarregat la redacció dels projectes d’obres 
i d’activitat del Casal de Masboquera Paco Boix a una em-
presa externa (Tarraco Enginyeria SL), per adequar i millorar 

les seves instal·lacions i adaptar-les a les condicions establertes 
per la normativa. Un cop estiguin aprovats els projectes, el con-
sistori podrà licitar les obres; i quan els treballs estiguin execu-
tats, podrà treure a concurs la concessió d’aquest servei de centre 
cultural que inclou un bar. Fins aleshores, el Casal, que està ubicat a 
la Ctra. Hospitalet-Móra-Mb, km 7, romandrà tancat. 

E l consistori posarà en marxa el 2024 el Servei d’Arxiu Municipal, 
per tal de normalitzar el tractament arxivístic i la consulta per 
part de la ciutadania de diversos fons i col·leccions de l’Arxiu 

Municipal. Els punts de servei previstos estaran ubicats a Ca la Torre 
de Vandellòs i al nou equipament cultural de l’Hospitalet de l’Infant, el 
Centre de la Imatge Paco Andreu, actualment en procés d’adequació. 

Aquest servei millorarà l’accés públic a documents, fotografies, 
audiovisuals, registres sonors i material gràfic de l’Arxiu, amb especi-
al atenció a la difusió i dinamització d’aquest patrimoni, que inclou el 
fons d’imatges del fotògraf local Paco Andreu o el fons d’audiovisuals 
del cineasta amateur local Ramon Agulló.

La gestió d’aquest servei es durà a terme amb recursos materi-
als i personal de l’Ajuntament, amb la col·laboració de totes aquelles 

entitats, col·lectius i persones que tinguin interès en la conservació i 
difusió del patrimoni documental local. 

El Centre de la Imatge Paco Andreu
El punt de servei de l’arxiu municipal de l’Hospitalet de l’Infant estarà 
situat a l’immoble de l’antiga botiga i estudi de fotografia de Francesc 
Andreu, a la Plaça Catalunya 9 (es pot veure a la fotografia de la dre-
ta), amb façana a l'avinguda Via Augusta 18. 
Perquè aquest edifici pugui ser destinat a aquest ús, l’Ajuntament 
ha adjudicat les obres d’arranjament a l’empresa Óscar Beltrán Ra-
mal -Yesos y Escayolas. Aquests treballs tenen un import de gairebé 
47.000 euros i, segons es preveu, començaran a principis de l’any 
que ve. 

S’impulsa el Servei d’Arxiu Municipal  
L’Ajuntament millorarà l’accés públic al seu fons documental, fotogràfic, sonor i audiovisual,  
habilitant uns espais de consulta a Ca la Torre i al nou Centre de la Imatge Paco Andreu

Aquí podeu consultar les bases del VIII Premi d’Investigació 
Dr. Saladié-Roig. que fomenta els treballs de recerca 
relacionats amb l’Hospitalet de l’Infant i el seu fundador Actualitat 13



E covidrio, l'entitat sense ànim de lucre encarregada de la gestió 
del reciclatge dels residus en envasos de vidre a Espanya, ha 
reconegut Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant com un dels mu-

nicipis costaners catalans més compromesos amb la sostenibilitat, 
economia circular i el reciclatge de vidre, guardonant-lo amb la Ban-
dera Verda d'Ecovidrio.

D´aquesta manera, Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant s’ha con-
vertit en un dels dos municipis catalans, juntament amb Castellde-
fels (Barcelona), que s’han alçat com els guanyadors a Catalunya 
d’aquesta 4a edició del #MovimientoBanderasVerdes, una campa-
nya d’Ecovidrio que guardona l’esforç de l’hostaleria local i l’activisme 
dels municipis costaners per la sostenibilitat durant l’estiu.

En total, aquesta 4a edició de Banderes Verdes d’Ecovidrio ha 
comptat amb la participació de 23 municipis i gairebé 2.000 esta-
bliments hostalers catalans, els quals han demostrat un gran com-

Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant  
aconsegueix la Bandera Verda d’Ecovidrio 
És un dels dos municipis catalans que han estat premiats pel seu compromís amb la sostenibilitat durant l’estiu

En aquest apartat del web municipal, podeu 
consultar les notícies que difon l’Ajuntament i 
mantenir-vos informats de l’actualitat local: 

S’ha arranjat el camí  
del Coll de les Portes 

L ’Ajuntament ha rebut una subvenció de la Generalitat 
de Catalunya i dels fons europeus, per dur a terme unes 
obres d’arranjament del camí del Coll de les Portes. 

Els treballs, que van finalitzar el passat 29 de setembre, han 
consistit en el formigonat de les parts més costerudes del camí, 
per millorar el pas de vehicles d'extinció en cas d'incendi forestal. 

Les obres han costat 24.983,69 € i han estat finançades en un 
57% pel Departament d’Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Ru-
ral de la Generalitat de Catalunya (11.970 €), amb una subvenció 
de gestió forestal sostenible 2022; i en un 43% pels Fons Europeu 
Agrari de Desenvolupament Rural (FEADER). 

promís amb l’economia circular. Així doncs, gràcies al seu esforç i 
col·laboració amb el #MovimientoBanderasVerdes, durant els mesos 
de juny, juliol i agost d'aquest estiu han recollit 6.369 tones d'envasos 
de vidre.

En concret, Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant ha estat guardonat 
pel compromís amb la recollida selectiva d'envasos de vidre, per 
l'elevada participació dels locals HORECA i per la feina del depar-
tament de Comunicació de l'Ajuntament i dels mitjans de comuni-
cació locals a l'hora de difondre i donar a conèixer la campanya. 
En aquest sentit, aquest estiu s'han recollit al municipi gairebé 80 
tones d'envasos de vidre.

El passat 13 de novembre, el gerent d’Ecovidrio a Catalunya, Ivan 
Costa, va lliurar el premi de la Bandera Verda a l’alcaldessa, Assump-
ció Castellví, i a la regidora de Medi Ambient, Laura Olmo, a la Casa 
de la Vila de l’Hospitalet de l’Infant. 

Medi Ambient14



E n vista de l’èxit que va tenir el Vermut Live Music en les edici-
ons anteriors, l’Ajuntament va decidir ampliar la durada de la 
tercera edició d’aquest festival que combina música en viu i 

gastronomia. Així doncs, enguany es va celebrar durant quatre dies 
en lloc de dos. 

La Regidoria de Turisme va organitzar aquest esdeveniment pel 
pont del Pilar, en concret pels dies 12, 13, 14, i 15 d’octubre, amb la 
col·laboració de l’Associació de Restauració i Hoteleria de l’Hospitalet 
de l’Infant i la Vall de Llors, el patrocini de Vermuts Miró i el suport de 
la Diputació de Tarragona.

Aquests dies, a 20 bars i restaurants de l’Hospitalet de l’Infant, s’hi 
van oferir un total de 38 actuacions musicals en directe i diferents 
aperitius. Tot això, en unes franges horàries àmplies perquè els veïns i 
veïnes del municipi i els i les visitants tinguessin temps de fer una ruta 
pels establiments participants i gaudir d’un bon vermut musical. 

Aquesta oferta de tapes i de música en directe, que va ser variada 
i de qualitat, va atreure molta gent i prova d’això és que les terras-
ses els establiments de restauració participants es van omplir. Tant 
la Regidoria de Turisme com l’Associació han fet una valoració molt 
positiva de l’esdeveniment. 

Molt ambient a l’Hospitalet de l’Infant,  
amb el III Vermut Live Music
Aquest festival de música en viu i gastronomia es va celebrar del 12 al 15 d’octubre

Les platges, guardonades  
amb la Bandera Ecoplayas

T otes les platges del municipi i també la Cala Justell han 
obtingut la Bandera Ecoplayas 2024, un guardó que 
atorga l’Asociación Técnica para la Gestión de Resi-

duos y Medio Ambiente (ATEGRUS) amb l’objectiu de distin-
gir les platges que destaquen per la seva política de qualitat 
mediambiental. 

Les platges de l’Arenal, de la Punta del Riu, del Torn i de 
l’Almadrava han aconseguit renovar aquest reconeixement, que 
porten rebent cada any des del 2014. La Cala Justell, que el va 
aconseguir l’any 2021 per primera vegada, també. 

A l’acte de lliurament dels premis, que va tenir lloc el passat 
27 d’octubre a Marbella, hi va assistir la regidora de Turisme, 
Elidia López. 

Seguiu Turisme l’Hospitalet de l’Infant i la Vall de Llors a les xarxes socials:

@Turisme l’Hospitalet de l’Infant i la Vall de Llors 

@turisme_hospitalet @Mar_i_Muntanya 
Turisme 15



La Cessetània aposta per  
la qualificació professional

L ’empresa municipal IDETSA va participar en l’organit-
zació de la jornada anual de la Cessetània, la Xarxa de 
Desenvolupament Local del Camp de Tarragona, que va 

tenir lloc el 9 de novembre a Falset.
En aquesta jornada, a la qual hi va assistir la regidora Elidia 

López, es va fer una anàlisi de la realitat socioeconòmica del 
territori; es va parlar dels Consells territorials de la formació pro-
fessional com una eina d’ocupabilitat i de millora del teixit pro-
ductiu; i s’hi van exposar 4 experiències de bones pràctiques.

Actualment, més de 20 entitats públiques i privades del 
Camp de Tarragona formen part de la Cessetània, entre les 
quals hi ha l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de l’In-
fant, a través d’IDETSA. 

La Jornada tècnica  
de la MIDIT, sobre la  
col·laboració publicoprivada

G airebé una trentena de persones van participar el pas-
sat 17 de novembre en la VIII Jornada tècnica orga-
nitzada per la mancomunitat formada per Vandellòs 

i l’Hospitalet de l’Infant, Tivissa i Pratdip (MIDIT), sota el títol 
«Xarxes de col·laboració».

L’alcaldessa i presidenta de la mancomunitat, Assumpció 
Castellví, va obrir la jornada, que es va celebrar a l’Hospitalet. 
A continuació, els ponents, entre els quals hi havia el gerent 
de l’empresa municipal IDETSA, Joan Ramon Benaiges,van 
convidar el sector públic i privat a teixir aliances; i a l’em-
presariat, a aprofitar els recursos que l’administració posa a 
la seva disposició. 

 A www.midit2020.com trobareu penjats 
els continguts de les ponències. 

A Fuego: Menjar  
“tan bo com el de l’àvia”

E l passat 30 de març es va fer realitat un dels projectes de vida 
del Gerard Bergadà: muntar el seu propi negoci. Amb l’experi-
ència adquirida després de treballar més de 20 anys a la cui-

na, ell i la seva parella, Patricia González, van obrir a l’Hospitalet de l’In-
fant un establiment de pollastres al carbó i menjar per emportar, que 
els permet compaginar la seva vida laboral amb la familiar: A Fuego.

Des d’aleshores, cada dia de la setmana, excepte els dimarts, 
de les 10 a les 15:30 h, al local situat al carrer Sant Pere 5 venen 
principalment pollastres a l’ast, cuinats al carbó, però també al-
tres plats elaborats pel Gerard. Els plats que més èxit tenen són 
els canelons de pollastre XL, les “ensaladilles”, les croquetes (de 
tot tipus: de xoriç, de pernil, de pollastre, de formatge, de botifar-
ró i poma, etc) i els arrossos. A Fuego també ofereix serveis de 
càtering (al darrer Mercat Medieval de l’Hospitalet de l’Infant, per 
exemple, es va fer càrrec del sopar popular).

Durant aquest temps, els comentaris que han rebut per part de 
la clientela són positius. “Ens diuen que el nostre menjar és com el 
que els cuina l’àvia i això és el més bonic que et poden dir, perquè 
ja se sap que les àvies cuinen molt bé”, explica la Patricia.

Al seu perfil d’Instagram (@afuego_pollos_takeaway) podeu 
veure algunes de les elaboracions culinàries que podeu trobar al 
seu establiment, però us recomanem assaborir-les! 

SECCIÓ EMPRENEDORS 

Apunteu-vos al servei de Whatsapp d’IDETSA per estar 
al dia dels cursos de formació i de les ofertes de feina. 

Envieu un missatge al 621 297 757 amb la paraula ALTA.Promoció econòmica16



La Casta Halloween s’estrena amb èxit 
Els carrers de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant es van omplir de gent amb l’animació  
al carrer, la venda de castanyes i el repartiment de llaminadures als comerços locals

Aquí podeu veure el reportatge que va emetre la 
Televisió de Vandellòs sobre la festa de la Casta 
Halloween. Segur que reconeixeu moltes cares! 

Aliança amb la Cambra  
de Reus pel comerç local

L 'alcaldessa, Assumpció Castellví, acompanyada per la re-
gidora de Comerç, Sílvia Pujol, va signar el 25 d’octubre el 
manifest d’adhesió de l’Ajuntament a la Federació d’Enti-

tats Comercials de la Cambra de Reus (FECOCAR). Aquest ens 
pretén “aglutinar els actors que prenen part en la promoció del 
territori cameral per actuar com a lobby de pressió i com a ca-
talitzador de noves propostes” i també “ser un espai de creació 
de noves idees, de col·laboració, de cooperació, en què es puguin 
compartir projectes d’èxit”, segons consta en el manifest.

Aquest acord implica que el municipi podrà participar en els 
tallers de comerç al detall i les campanyes de promoció comercial 
i màrqueting de la Cambra i que els comerços locals podran rebre 
assessorament personalitzat de la Cambra. Precisament, la Cam-

bra ja ha programat per abans d’acabar l’any dos tallers gratuïts 
per al sector comercial local a l’Hospitalet de l’Infant: un sobre els 
embolcalls de Nadal i un altre sobre l’ús del Tik Tok. 

P er celebrar la festa de la Castanyada i de Halloween i dinamit-
zar el comerç local, l’Associació de Comerços de l’Hospitalet 
de l’Infant i la Vall de Llors va organitzar per primera vegada, 

amb la col·laboració de la Regidoria de Comerç, diverses activitats:
El 31 d’octubre a l’Hospitalet de l’Infant es va viure una tarda de 

por, amb diversos personatges terrorífics que es van passejar per 
la zona comercial del poble. Molts infants i les seves famílies es van 
disfressar per a l’ocasió i van passar-se a recollir llaminadures als 
comerços locals adherits a l’Associació, que estaven preparats per 
al truc o tracte.

El mateix dimarts, hi va haver animació infantil a Vandellòs, a la 
Plaça Drs. Gil Vernet i venda de castanyes. La venda de castanyes 
també va tenir lloc a l’Hospitalet de l’Infant els dies 31 d’octubre i 1 de 
novembre, i va anar a càrrec d’una castanyera tradicional.

Per a la compra de les castanyes, els comerços adherits a l’As-
sociació van lliurar uns vals descomptes de 2 euros a totes aquelles 
persones que van fer compres als seus establiments del 28 d’octubre 
al 31 d’octubre. 

En vista de la bona resposta que ha tingut aquesta nova iniciativa, 
els organitzadors ja pensen en properes edicions. 

Promoció econòmica 17



L’Hospitalet de l’Infant,  
seu de la Copa Catalana de Ciclocròs
La prova que va acollir-hi el passat 11 de novembre va aplegar un total de 230 ciclistes

E l dissabte 11 de novembre, l’Hospitalet de l’Infant va tornar a 
ser seu de la Copa Catalana de Ciclocròs (la primera vegada va 
ser al 2019) i ho va fer amb 230 inscrits entre les categories de 

promoció i open. De fet, el nostre municipi va viure l’única prova de la 
temporada de ciclocròs 2023 prevista a les comarques tarragonines. 

Aquest esdeveniment esportiu, organitzat per Promoevents amb 
el suport de l'Ajuntament i la seva Àrea d'Esports, es va poder veure a 
la zona de l’Alberg esportiu Àster, on es va disputar també una cursa 

Ja us podeu inscriure a la XII Cursa de Sant Silvestre 
de l’Hospitalet de l’Infant del 24 de desembre, que 

serà en benefici de la Lliga contra el Càncer 

El municipi viurà la final  
de la Lliga Nacional de Força 

E l divendres 22 de desembre, a les 17 h, al pavelló muni-
cipal de l'Hospitalet de l'Infant se celebrarà el Quart Tor-
neig-Final de la Lliga Nacional de Força 2023. En aquesta 

competició hi prendran part els vuit atletes classificats més 
forts d'Espanya. Entre aquests, cal destacar la participació del 
campió de 2022 Juan Ferrer, del tercer classificat de 2022 Adrián 
Vela, del quart classificat de 2022 Víctor Casado, del campió del 
Torneig Preliminar 2023 Daniel Aroca i de l’actual líder de la clas-
sificació, Gianluca Ardenghi, que té només 21 anys i és veí de 
l’Hospitalet de l’Infant. 

Les proves que s’hi disputaran seran molt espectaculars i con-
sistiran, per exemple, a mantenir elevat el major temps possible un 
vehicle amb ajuda de la plataforma, agafada amb totes dues mans; 
a elevar uns barrots de 200 kg de pes el major nombre de vegades 
i deixar-los caure per a tornar a començar des de baix en un temps 
màxim de 90 segons; a voltejar un pneumàtic de 400 kg el major 
nombre de vegades, en el mateix temps màxim; i a fer diverses ele-
vacions d’objectes per sobre del cap.

Un espectacle esportiu que es podrà veure de manera gra-
tuïta al pavelló esportiu de l’Hospitalet, situat al carrer Tivissa 6.

 Més informació a www.elmasfuerte.es 

inscripcions

www.tretzesports.org

L ’ H O S P I T A L E T  D E  L ’ I N F A N T

24 DE DESEMBRE | 11:00 H
Sortida i arribada:Plaça Berenguer d’Entença

2€

SANT SILVESTRESANT SILVESTRE
X I I  C U R S A

a favor de la Lliga Contra el Càncer de lesComarques de Tarragona - Terres de l’Ebre

Premi a la disfressa més Original !

TOTES LES CATEGORIES

infantil de BTT en què van prendre part una quinzena de nens i nenes. 
En les categories absolutes, Marc Romero (Bike Garraf Club Es-

portiu) va ser el guanyador. A la cursa femenina, Laia Bosch (Ecoló-
gicos Navarra-Beratxa) va aconseguir la seva segona victòria conse-
cutiva a la Copa Catalana.

A la pàgina web de la Federació Catalana de Ciclisme (www.ciclis-
me.cat) trobareu més informació sobre el Trofeu Ciclocròs l’Hospita-
let de l’Infant i les classificacions completes. 
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A la pàgina web de Vandekames podeu consultar 
totes les classificacions de la 10a edició, que va 
tenir lloc el passat 19 de novembre. 

Mig miler de persones participen en la  
10a edició de la Vandekames de Vandellòs
Javier Heras i Nuria Florencio van ser els guanyadors de  
la cursa vermella, en la categoria masculina i femenina, respectivament

Més de 200 inscrits, al XII 
Cros Escolar de l’Hospitalet 

U n total de 217 nens i nenes, d’edats compreses entre 
els 3 i els 16 anys, van participar el passat 22 d’octu-
bre en el XII Cros Escolar de l’Hospitalet de l’Infant. La 

majoria eren alumnes del municipi i la resta, infants d’altres 
poblacions de la comarca.

Amb aquesta prova, coorganitzada per l’Àrea d’Esports 
de l’Ajuntament i el Consell Esportiu del Baix Camp, va co-
mençar la Lliga Comarcal d’aquesta temporada. 

Les curses es van disputar al Passeig de l’Arenal, a par-
tir de les 10 h, amb molta expectació per part dels familiars i 
amics dels participants. 

Quasi cent corredors/es,  
a la XXXI Milla Urbana

L a XXXI Milla Urbana de Vandellòs va aplegar el passat 
5 de novembre un total de 93 participants, la major part 
del municipi, però també de Cambrils, Mont-roig del 

Camp i Reus. 
Enguany, com a novetat, aquesta cursa ha format part de la 

Lliga comarcal de Cros (va ser la tercera prova de la temporada). 
La van organitzar el Centre Cultural, Esportiu i Recreatiu de 

Vandellòs i l'Associació de Famílies i Alumnes "Vall de Llorers", 
amb la col·laboració de l'Àrea d'Esports de l’Ajuntament i el 
Consell Esportiu del Baix Camp. Les curses van començar al 
carrer de Fatxes, com és habitual. 

CONRAD SOLÉ

U nes 500 persones van prendre part en la 10a edició de la cur-
sa de muntanya Vandekames, que es va celebrar el diumen-
ge 19 de novembre, a Vandellòs. Unes 430 es van inscriure 

a un dels tres circuits organitzats pel Centre Cultural, Esportiu i Re-
creatiu de Vandellòs (CCERV) i pel Club Centre Excursionista Serres 
del Mestral amb la col·laboració l’Ajuntament; i una seixantena, a les 
curses infantils.

El guanyador de la cursa vermella, la més exigent, de 18 km i 
un desnivell positiu de 950 m, puntuable per al Circuit de Curses per 
Muntanya del Camp de Tarragona (CCTGN), va ser Javier Heras, del 
Centre Excursionista Serres del Mestral, amb un temps d’01:38:19. 

En la categoria femenina, la guanyadora va ser Nuria Florencio, 
de l’Escola d’Atletisme de Mont-roig del Camp, amb un temps de 
02:05:18.

Els vencedors locals van ser Adrià Valle, en la categoria mascu-
lina, amb un temps d’01:55:13; i Maria Barceló, en la categoria feme-
nina, amb un temps de 02:30:05.

El primer a finalitzar la cursa blava, d’11 km, amb un desni-
vell positiu de 650 m, va ser Víctor Porto, de Vigo, amb un temps 
d'01:07:41; i la primera, Júlia Rius, del CE Trencacims, amb un 
temps d'01:15:45.

Els premis locals se’ls van endur Carlos Vernet, en la categoria 
masculina, amb un temps d’01:25:18; i Andrea Tamayo, en la catego-
ria femenina, amb un temps d'01:46:00. 
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TELÈFONS D’INTERÈS
Ajuntament de Vandellòs 977 82 40 37 
Fax Ajuntament de Vandellòs 977 82 43 59 
Alberg Esportiu Àster  977 82 34 40 
BASE 977 82 34 59 
Biblioteca de l’Hospitalet 977 82 21 22 
Biblioteca de Vandellòs 977 82 45 12 
CAP de l’Hospitalet  977 82 03 36 
Casa de la Vila de l’Hospitalet  977 82 33 13 
Fax Casa de la Vila  977 82 39 00 
Casal d’avis de l’Hospitalet 977 82 31 21
Casal d’avis de Vandellòs 977 82 43 64 
Casal de Masriudoms 977 82 44 10 
Casals de Joves 977 56 90 26 

Centre de dia de l’Hospitalet 977 82 30 76
Centre de dia de Vandellòs 977 82 41 16 
Comaigua (Avaries) 900 10 03 42 
Correus 977 82 20 26
Emergències 112 
Endesa (Avaries) 800 760 706 
Escola de Música (l’Hospitalet) 977 82 37 14 
Escola Mestral (l’Hospitalet) 977 82 31 90 
Escola Valdelors (Vandellòs) 977 82 40 14 
Farmàcia Alba Garcia 977 82 42 25
Farmàcia Aragonès 977 82 30 59 
Idetsa Fibra  877 911 450 
MIDIT (Mancomunitat)  977 56 90 30

Oficina d’IDETSA 977 82 08 20
INS Berenguer d’Entença 977 82 04 27
Jutjat de Pau 977 56 90 33 
Llar d’Infants Sol i Vent (l’Hospitalet) 977 82 04 61
Llar d’Infants Patufets (Vandellòs) 977 82 40 03 
Oficina de Turisme 977 82 33 28 
Piscina coberta. Àrea d’Esports 977 82 05 23 
Policia Local 092 / 609 30 89 45 
Port Esportiu (Club Nàutic) 977 82 30 04 
Ràdio l’Hospitalet 977 82 00 14
Serveis Socials 977 56 90 38 
Tanatori municipal 977 36 02 81 
Televisió de Vandellòs 977 82 43 60 

POBLACIÓ
Dades actualitzades 29/11/2023
L’Hospitalet de l’Infant 5.893
Vandellòs 813
Masriudoms 114
Vanessa Park 151
Masboquera 120
L’Almadrava 56
Població disseminada 29
Total 7.176

DEMOGRAFIA
NAIXEMENTS:
Anna Reverté Mart, 13/10/2023
Alba Rosario Arbonés, 30/10/2023
Lluna Saladié Aubalat, 09/11/2023

MATRIMONIS:
Jose Manuel Gómez Gómez  
i Eva Maria Tortajada Carnerero, 
13/10/2023
Javier Vivar González i María Carmen 
Pintado Abante, 14/10/2023
Jose Degracia Cendal i Patricia Garrido 
Garcia, 28/10/2023
Vicente Carrasco Raja i Ez Zahra 
Radouan, 28/10/2023

A la pàgina web de l’Ajuntament podeu consultar els horaris 
de l’autobús municipal i els horaris de les línies d'autobús 

entre l'Hospitalet de l'Infant i Reus o Tarragona.

DEFUNCIONS:
-
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L'Infopòdcast de Ràdio l'Hospitalet de l'Infant és una nova forma 
d'estar assabentats de tot el que passa al nostre municipi en només 3 
minuts. Per escoltar-lo, uniu-vos al canal de Whatsapp de la Ràdio. 

Santiago Boquera
Aquest veí de l’Hospitalet de l’Infant ha 
exposat recentment els seus dibuixos i pintures 
a la Sala Infant Pere de l’Hospital del Coll de 
Balaguer (del 10 al 19 de novembre). Arran 
de la mostra, organitzada per la Regidoria 
de Cultura de l’Ajuntament, la Ràdio s’ha 
interessat per la seva vessant artística. 

Santiago, explica'ns la teva afició a la pintura i com va sorgir la idea 
d'exposar
De petit, quan tenia tretze anys, havia dibuixat a l'escola de Masbo-
quera. Allà vaig tenir una mestra que li va dir a la meva mare "aquest 
nen dibuixa molt bé", i el cert és que m'ho passava molt bé dibuixant 
i a casa em van animar a seguir amb les classes fins que, per qües-
tions de treball, vam marxar a treballar fora. Llavors era més com-
plicat, perquè vaig començar a ajudar la família i treballava de dia i 
estudiava de nit.

La feina i la família no em deixava temps per a la pintura i la vaig 
tenir aparcada durant molts anys, però mai la vaig oblidar. La prova 
és que tan aviat com he pogut, l'he recuperada. Curiosament, no fa 
gaire temps he tornat a les classes de dibuix a Reus i mentre m'ho 
passi bé, continuaré anant-hi!

Però la teva tècnica preferida, quina és?
Totes, jo aquí vaig aprendre a dibuixar amb llapis, carbó, tinta xinesa 
i amb aquarel·la. Amb aquarel·la, poquet, per la seva complexitat. O 
sigui, vaig agafar les tècniques una mica de tot això, i és el que he 
mostrat a l'exposició.

Com va ser que vas exposar?
Uns amics que havien vist part dels meus dibuixos em van animar 
a exposar i finalment ho he fet, i he de dir que estic molt satisfet de 
l'acollida que ha tingut la meva obra per part dels veïns del municipi, 
ha estat tot un èxit!

Amb això vull dir-li a tothom que mai és tard per fer allò que et fa 
feliç. Si no, que em mirin a mi.

LES ENTREVISTES DE LA RÀDIO

La màgia de Jordi Caps, per celebrar els 30 anys de la TVV

30 anys de testimoni de tots els esdeveniments del 
poble. 30 anys d'evolució tecnològica i professio-
nal. 30 anys amb els mateixos objectius: els de la 

proximitat i el rigor. La Televisió de Vandellòs compleix enguany 
tres dècades i, per commemorar l'efemèride, unes 130 persones 
van celebrar-ho en un esdeveniment a Ca la Torre de Vandellòs el 
passat mes de novembre, que va comptar amb l'espectacle del 

mag Jordi Caps, guanyador del programa televisiu Got Talent 
España. A més de tots aquells que van fer possible la TVV durant 
aquests anys, també van assistir a l'acte els guanyadors i gua-
nyadores del concurs que va proposar la televisió local a través 
d'Instagram. Després de l'espectacle, tots els assistents van gau-
dir d'un pastís elaborat especialment per a l'ocasió. Per molts més 
anys de televisió local!. 
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El Club Nàutic rep un reconeixement de la Generalitat de  Catalunya pels seus 50 anys. Foto: Miguel Botello

Reconeixement als establiments que han celebrat 10, 20,30, 50 i 60 anys  
a la Nit del Soci del l’Associació de Comerços. Foto: ACHV

Recepció al Grup de Bitlles de Foment Cultural, campió de la  

Tirada Intercomarcal de 2023. Foto: Judit Brú

Guardonats amb els IV Premis Xavi Sabaté de l’Associació d’Empresaris. 
Foto: Rosa Blanco

Al compte oficial d’Instagram de l’Ajuntament compartim 
fotografies dels actes més destacats que se celebren al 

municipi. Si encara no el seguiu, us animem a fer-ho!: 

Processó de la Festa Major de Masboquera.  
Foto: Jordi Vernet

Restauradors participants de les IV Jornades de l’arròs.  

Foto: Miquel Botello

Caminada pel Dia Mundial contra el Càncer de Mama. Foto: Anna Sabaté

Ruta a peu per les Jornades Europees del Patrimoni.  
Foto: CELHI
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Lectura del manifest del 25N, contra la violència vers les dones,  a Vandellòs. Foto: Miquel Botello

Acte d’encesa de llums de Nadal a l’Hospitalet de l’Infant.  
Foto: Beatriz Higueras

VII Festa d’hivern del CELHI, en el marc del seu 10è aniversari.  
Foto: Tere Romanos

L’Associació de Joves de l’Hospitalet de l’Infant va col·laborar  

en l’organització de l’acte del manifest del 25N al poble.  

Foto: Associació de Joves de l'Hospitalet de l’Infant

Valentín Abella Bucea, campió de Catalunya en la categoria de kumite 

júnior masculí -76 kg. Foto: Club Karate l’Hospitalet de l’Infant

Conferència d’Àlex Roca pel Dia Internacional de les persones  amb discapacitat. Foto: Judit Brú

Acte d’encesa de llums de Nadal a Vandellòs. Foto: Beatriz Higueras

Més de mig miler de persones, a l’11è Festival Aglà de Vandellòs.  
Foto: Oven Pascual

Per rebre notificacions al mòbil dels avisos de l’Ajuntament 
i dels actes programats al municipi, descarregueu-vos l’app 
Línea Verde, útil per comunicar incidències a la via pública. 

www.liniaverdavandellos-hospitalet.cat

VANDELLÒS I L'HOSPITALET
DE L'INFANT

Enviar

Enviar

GRATUÏTA
DESCARREGA L’APP

NOU
HORARI DE
BIBLIOTECA

HI HA UN
BANC TRENCAT

AL PARC

EL FANAL
TE LA LLUM

FOSA!

MILLORA
LA TEVA LOCALITAT
I MANTÉN-TE INFORMAT
COL·LABORA VIA APP
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